

## DISCLAIMER

This web site has been prepared by Rgroupe sàrl and is general background information about activities of Rcube Professional Services S.A., Rcarré S.A, Rgroupe sàrl and its subsidiaries current as at the date of this presentation. This information is provided in summary form and does not purport to be complete. Information in this presentation should not be considered as advice or as a recommendation to customers or prospects.

## AVERTISSEMENT

Ce site web a été préparé par Rgroupe sàrl et constitue une information générale sur les activités de Rcube Professional Services S.A., Rcarré S.A, Rgroupe sàrl et ses filiales à la date de cette présentation. Elle est donnée sous forme de résumé et ne prétend pas être complète. Les informations contenues dans cette présentation ne doivent pas être considérées par les clients ou les clients potentiels comme des conseils ou des recommandations.